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Brännöföreningens verksamhetsberättelse 2023 

 

Brännöföreningen är en ideell förening med syftet att tillvarata intressen enligt demokratisk 

tradition för att utveckla ö-samhället Brännö och stärka dess identitet såväl inåt för dem som 

bor på Brännö och utåt mot samhället i stort.  

Målsättningen är att ge Brännöbor i alla åldrar tillfälle till fysisk aktivitet och stimulerande 

samvaro. Föreningen bedriver sin idrottsliga verksamhet i enlighet med ”Idrottsrörelsens 

verksamhetsidé”. 

Föreningen driver social och kulturell verksamhet, självständigt och i samverkan med 

grupperingar, institutioner, studieförbund och samhälle.  

Målet för de sociala och kulturella verksamheterna är att ge såväl fast- och säsongsboende 

som besökare tillfällen till stimulerande och berikande samvaro, genom såväl nöjen och 

underhållning som kulturell och konstnärlig bildning. 

Organisation 

Med engagerad styrelse och många lika engagerade funktionärer har föreningen en väl 

fungerande organisation för att utföra föreningens verksamheter. Att engagera sig i 

Brännöföreningens aktiviteter är roligt och utvecklande.  

Arbetet med att hitta fler personer som vill och kan ta huvudansvar för aktiviteter är 

konstant och nödvändigt för att avlasta styrelsen. Alla kan göra något men ingen skall göra 

allt.  

Brännöföreningens möten 

Brännöföreningen har under 2022 haft 14 protokollförda styrelsemöten, varav 9 har varit 

fysiska möten i Brännögården och 5 har varit digitala. Det finns fördelar med båda typerna 

av möte och därför kompletterar de varandra bra och vi väljer efter behov. Årsmötet hölls 

detta år bara fysisk i Brännögården precis som före pandemin och besöktes av totalt 31 

medlemmar. Vårt öppna sommarmöte hölls som vanligt i augusti i Brännögården. 
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Styrelsen 

Under verksamhetsåret 2023 utgjordes styrelsen av följande personer: 

• Yngve Ernst, ordförande 

• Catrin Bengtsson, vice ordförande och sekreterare 

• Willy Brink, kassör 

• Jan Wigartz, ledamot 

• Magnus Palmqvist, ledamot 

• Emelie Eriksson Göbel, ledamot 

• Kent Fogelström, ledamot 

• Linus Bylund, ledamot  

• Linus Carlstedt, ledamot 

 

• Ingvar Grahn, suppleant 

• Lotti Lundblad, suppleant 

• Ingela Hellquist, suppleant 

• Catharina Pålla Crafoord, suppleant 

 

Revisorer och valberedning 

Brännöföreningens revisorer och valberedning var under året följande: 

• René Sahlén, revisor 

• Sinikka Necander, revisor 

• Åsa Berner, revisorssuppleant 

• Helen Segerberg, revisorssuppleant 

 

• Anna-Karin Dahl, valberedare (sammankallande i valberedningen) 

• Åsa Berner, valberedare 

• Lina Carlstedt, valberedare 

• Rikard Forssander, valberedare 
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Medlemmar 2023 
Under 2023 har Brännöföreningen haft 867 medlemmar, vilket är en ökning med 96 

personer jämfört med 2022 och kan vara rekord i medlemsantal. Liksom tidigare år lade vi 

under december 2022 inbetalningskort i alla 566 postfacken i Brännö Handel samt skickade 

epost eller brev till alla som varit medlemmar 2021 och 2022. Rent ekonomiskt inbringade 

medlemsavgifterna 144.700:- år 2022 och 162.300:- år 2023 (varifrån familjerabatter på 

6.950:- skall räknas av). Åldersfördelningen är ungefär densamma som under de senaste 

åren. 

Åldersfördelning medlemmar 

 



                   

                                                                                                                             

Verksamhetsberättelse 2023                                                                                                                                                                  
  
 
 

4 

 

 

Funktionärer 

Även under 2023 har sammanlagt cirka 215 personer engagerat sig som funktionärer 

inklusive Brännöföreningens styrelse, valberedning, revisorer med flera. Även deltagandet 

på våra vår- och höststädningar av våra friluftsbad slog ”i taket” under 2023. Vi får ersättning 

från kommunen med 100:- för varje nedlagd ideell timme för skötsel av baden med ett tak 

på 300 timmar/år. Vi kunde redovisa 335 timmar under 2023.  

Till detta skall läggas alla insatser vid våra idrottsevenemang, simskola, midsommarfirande, 

bryggdanser mm och vad gäller 2023 skall särskilt uppmärksammas alla ideella krafter som 

hjälptes åt att bygga om Brännögården i oktober. Hela 745 ideella timmar har vi registrerat! 

Engagemanget från Brännöborna är beundransvärt och helt avgörande för att föreningen 

ska kunna fortsätta driva sitt arbete! 

 

Funktionärsfesten 

Lördagen den 16 september anordnade föreningen funktionärsfest i samarbete med 

Styrsöbolaget som bjöd på ännu en härlig tur i vår vackra skärgård med Kungsö samt en 

generös skaldjursbuffé.  Extra plus denna gång var ett stopp på Vinga där det var möjligt att 

gå inland en stund. Mycket uppskattat! Det var 68 personer som deltog varav 4 ”respektive” 

och alla var mycket nöjda!  
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Ekonomi 

Så fick vi äntligen beviljat bidrag från Boverket med 857 349:- samt från Göteborgs kommun 

med 495 500:- så vi kunde genomföra den tredje etappen med att renovera och bygga om 

Brännögården under hösten! Vi fick dock ansöka om en kontokredit på 500 tkr hos 

Ekobanken för att klara likviditeten eftersom Boverket bara betalade ut 9% av 

bidragsbeloppet i förskott trots att det står ”upp till 70%” på deras hemsida. Mycket av 

arbetet genomfördes ideellt men vi anlitade entreprenörer till VVS, el, mattläggning och 

målning.  

Vi fortsatte med succén från 2022 och byggde upp en dansentré med värdar som tog emot 

gäster – och frivilliga avgifter till våra danser. Även under 2023 gav detta koncept god 

utdelning – cirka 80 tkr. Utöver detta fick vi det avtalade orkesterbidraget från Styrsöbolaget 

- en slant för varje passagerare som medföljde båten Kungsö till danserna 

Med tanke på de skenande elpriserna under 2022 tog vi ordentlig höjd för detta i budget för 

2023 men tack och lov så lugnade det hela ner sig under sommar och höst så till slut 

hamnade resultatet en bra bit under budget – särskild vad gäller elhandeln.  

Sammantaget lyckades vi åstadkomma ett överskott på cirka 156 tkr för 2023 – något som 

kommer väl till pass under 2024 där en hel del ekonomiska utmaningar väntar 

 

Händelser att notera 

Intäkter 

• Allmänt gav flera konton intäkter bättre än budget t.ex medlemsavgifter, uthyrning, 
kioskförsäljning mm 

• Föreningen fick inte riktigt full täckning för kostnaderna vad gäller skötsel av baden 
inklusive ferieungdomar även om vi faktiskt fick mer än vi sökte från början tack vare 
ett extra tillskott för att vi var tvungna att köpa in en hjärtstartare till Ramsdalsbadet 
då den som funnits hos Holmbergs hade stulits under vintern. Det extra tillskottet 
täckte dock inte hela kostnaden för hjärtstartaren. Däremot slog vi i taket vad gäller 
ideellt arbete där vi fick ersättning för 300 timmar vilket är det maximala vi kan få. Vi 
redovisade hela 335 timmar! 

• Vår simskola blev även 2023 sponsrad av båtförsäkringsbolaget Assuransen mot att 
de fick ha med namnet på våra simskoleanslag.  
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• Även Svenska Spels Gräsroten har bidragit till våra intäkter låt vara i något mindre 
omfattning än 2022. Pengarna genereras av spelare som anger Brännöföreningen 
som en av sina favoriter.   

• Efter en lång period av noll räntor på våra bankkonton fick vi ränteintäkter på cirka 
11 tkr under 2023 

Kostnader 

• De stora utgifterna under 2023 uppstod såklart för inköp av material och 
entreprenader i samband med ombyggnaden av Brännögården. Bokföringsmässigt 
har vi dock bara bokfört de direkta kostnader som uppstod (dvs för sådant som inte 
hade något värde efter byggperioden) och matchat mot lika stor del av bidragen så 
nettokostnaden bokföringsmässigt blev noll. Resten av inköpen har bokförts som 
tillgångar och avskrivs i sin tur på olika perioder beroende vad det handlar om. 
Avskrivningarna blir därmed bokföringsmässiga kostnader fördelade på flera år. För 
att matcha detta har vi även skapat en ombyggnadsfond av det resterande bidraget 
som skall matcha avskrivningarna framåt  

• Flera konton som har samband med ombyggnaden av Brännögården ligger högre än 
budget t.ex byggmaterial, färg, reparation och underhåll mfl. Det beror främst på att 
vi budgeterade alla kostnader på ett tillfälligt ”ombyggnadskonto” (konto 5506) då vi 
vi inte visste hur de skulle fördela sig i praktiken. Som synes är utfallet på konto 5506 
0 kronor mot en budget på 1 464 tkr. 

• Bankkostnaderna blev högre än budget vilket främst berodde på kontokrediten hos 
Ekobanken 

• Köpta tjänster överskred budget med råge. Orsaken är främst inköp av 
konsulttjänster för ventilation och tillgänglighet inför ombyggnaden av Brännögården 
samt inköp av säkerhetsbesiktning i Ramsdal 

• Även under 2023 låg arbetsgivaravgifterna för ungdomar på 10,21% samtidigt som 
”mellannivån” 19,73% togs bort. Dock var flera av våra simlärare 18 år eller äldre så 
där blev det full avgift dvs 31,42% 

Större inköp, reparationer och underhåll 

• Föreningen har genomfört flera åtgärder enligt föreningens underhållsplan – inte 
minst genom den under 2023 etablerade Fixargruppen 

• Vi lär dykföretaget Dawab besikta våra bryggor i Ramsdal eftersom det var några år 
sedan vi gjorde detta och vi fått indikationer på att de bitvis var dåliga. Dessvärre 
bekräftade besiktningen detta då samtliga bryggors underbyggnad (pålar och 
bärverk) var i dåligt skick i varierande grad. Dessutom behöver hopptornet bytas ut 
då det är rostangripet. Detta kommer att vara en stor utmaning för föreningen under 
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kommande år – inte minst ekonomiskt. Ett arbete pågår för att göra en plan för 
arbetena och finansiera dem 

• Som om inte detta vore nog så brakade dansbanan i Husvik under en av danserna. 
Provisoriska åtgärder löste problemet för stunden men vi konstaterade att 
dansbanan behöver byggas om från grunden. I dagsläget är det oklart när detta kan 
ske och hur det skall finansieras 

• Dokumentation av övriga mindre åtgärder finns i föreningens underhållsplan. 
 

Nyheter för året 

Fixargruppen  

Under våren startades Fixargruppen efter modell från Asperös gubbdagis. Händiga män och 

kvinnor har samlats ca en gång i månaden för att underhålla, laga, måla och fixa med 

Brännöföreningens hus, dansbana och yttre miljö. Ett 20tal volontärer har gjort ett 

ovärderligt arbete för allas vårt bästa. Belöningen vid arbetsträffarna är en lunch och en 

trevlig social samvaro. 

Några exempel på åtgärder:  

- Dansbanans byggnad fått ny fasad där det varit dåligt och ommålning är gjord. Matta 
är lagd på scenen.  

- Ramsdals förråd och simskolans förråd har också renoverats och målats. Hopptornets 
brygga har renoverats.  

- Målning av Brännögården har påbörjats, idrottsförrådet renoverats och målats och 
bänkar runt fotbollsplanen rätats upp. 

- Sist men inte minst så har flera ur fixargruppen också deltagit i höstens stora 
renovering av Brännögården. 

Biblioteket 

Biblioteket på Styrsö har under våren och sommaren haft ett popup bibliotek på 

Brännögården en gång i månaden. Det har varit öppet några timmar varefter de haft 

läsverksamhet för skolbarnen. I samband med detta har Brännöföreningen haft kafé för 

besökarna. 
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Uthyrning 

Förhyrningar under 2023 har varit följande: 

Brännö bryggan: 4 tillfällen 

Bord och bänkar: 18 tillfällen 

Brännnögården: 119 tillfällen  

Aktivitetshuset: 

• spontanhyra barn och ungdom ca 10 tillfällen 

• ideell verksamhet hyra barn och ungdom 15 tillfällen 

• ideell verksamhet hyra vuxen 9 tillfällen 

• Kommersiell verksamhet hyra vuxen 6 tillfällen 

Utöver nämnda förhyrningar har Aktivitetshuset och Brännögården använts till olika idrotts- 

och kulturaktiviteter under Brännöföreningen för både barn, ungdomar och vuxna. 

Uthyrningsansvarig 2023: Ann-Marie Kristensson. 

Husvik 

Kiosken 

Efter att Anders Berglund sagt upp avtalet efter säsongen 2022 sökte vi en ny entreprenör. 

Efter intervjuer med tre sökande föll valet på Sebastian Pilups som tog sig an uppgiften med 

stor energi under namnet ”Le Shack”. Det blev ett lite bantat sortiment jämfört med Anders 

Berglunds och gavs en lite annan inriktning med bland annat goda smørrebrød. Nytt var 

också att vi skrev in i avtalet att kiosken skulle förse banden som spelade på danserna med 

fika – något som underlättade för våra dansfunktionärer. Sebastian har sagt sig vara 

intresserad av att fortsätta kommande år 

Avfallshanteringen 

En sak vi ännu inte lyckats lösa är någon form av glasinsamling i Husvik och Ramsdal men det 
arbetet fortgår. 
 

Hjärtsäkra Brännö 

Fyra HLR-utbildningar fördelade på två dagar genomfördes av våra simlärare under 2023. 

Sammanlagt deltog 24 personer 
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Brännö träning varje vecka 

Medelgympa 

Under 2023 var det två ledare som körde varannan måndag; Susanna Carolusson och Jenny 

Frost. Barbro Hallgren ledde även några pass. Passen har haft något olika inriktningar, och 

även varierats från gång till gång för att ge så allsidig träning som möjligt. 

Medelgympan drog igång första passet den 9 januari 2023 med Jenny som ledare. 

Vårterminen avslutades 12 juni. Under sommaren tog Gympan uppehåll för att sedan dra 

igång igen 8 augusti med Barbro. Höstterminen höll på ända till den 19 december då 

Susanna avrundade 2023 års Gympapass. Det har varit mellan 15 och 25 deltagare per pass. 

Ordinarie ledare: Susanna Carolusson - "Styrka i små och stora muskler, balans, smidighet 

med pilatesinfluenser." 

Ordinarie ledare: Jenny Frost - "Medelgympa med mycket glädje" 

Innebandy 

På onsdagskvällar har det varit innebandy för vuxna, med uppehåll när skolorna har lov. Det 

har varit ca 5- 8 deltagare.  

Ledare: Lars Kristensson 

Cirkelträning/intervallträning 

12 januari startade vi igång med terminens nya pass. 15-20 personer i åldrarna ca 15-75 år 

har tränat ett cirkelbaserat styrketräningspass varje vecka. Veckan innan midsommar tog vi 

sommarlov och drog igång igen i september. Utomhusträning på basketplan så länge vi hade 

ljus och värme på kvällarna och sedan tillbaka in i gympasalen resten av terminen som 

avslutades den 21 december. 

Ledare: Maria Bergström 

Innebandy för barn 

Innebandy för ungdomar (13-17 år) har hållit igång även 2023. De har spelat onsdagar 

 kl. 19-20. Både tjejer och killar har spelat tillsammans. 

Ledare: Lars Kristensson och Henrik Kok. 
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Gympa för barn 

De som är medlemmar i Brännöföreningen har förmånen att låna gympasalen utan kostnad 

för barnlek eller gympa efter klockan 18 på vardagar och under förutsättning att det är 

ledigt. Medlemmar är försäkrade via föreningen. Bokning sker som vanligt via 

Brännöföreningens hemsida. 

Idrottsaktiviteter under sommaren 

Sommaren 2023 arrangerades följande idrottsaktiviteter, alla mycket uppskattade och 

föredömligt arrangerade av våra fantastiska ledare och funktionärer: 

• Fotbollsskola 25 till 27 juli. Ca 120 barn deltog. Headcoach: Olle Johnels 

• Lillen Cup 28 juli. Ca 28 barn deltog.  Ansvarig: Karin Lind 

• Olles Cup 30 juli. Ca 39 barn deltog.  Ansvarig: Karin Lind 

• Hunk Cup 29 juli. Ca 6 lag deltog.  Ansvarig: Lars Kristensson 

• Beachvolley cup 8 juli.  Ca 8 lag deltog. Ansvariga: Ellinor Näslund och Anna 
Kihlman 

• Brännöloppet 22 juli, tre distanser. Antal deltagare i loppen var: Stora 43, Mellan 
40 och Lilla 61. Ansvarig: Catrin Bengtsson 

• Friidrottsskola 20-21 juli. Ca 15 barn deltog. Ansvarig: Anders Palmqvist 

 

Badsektionen 

Arbetsdagar i Ramsdal, Gröna vik och Vassdal 

Vårstädning och höststädning av badplatserna i Ramsdal, Vassdal och Gröna vik utfördes av 

engagerade funktionärer den 7 maj respektive den 1 oktober. Flotten i Ramsdal togs dock 

upp av frivilliga funktionärer vid tidigare tillfälle då det behöver vara badväder för det. 

Uppslutningen är tyvärr inte alltid så stor vid dessa tillfällen, så vi behöver öka intresset för 

dessa arbetsträffar för att kunna göra det som behövs. På våren har vi numera bokat in kick-

off med sommarungdomarna samma tid och det är bra! 

• Vi sökte ersättning för ideella funktionärstimmar på våra tre bad och kunde redovisa 
335 timmar. Vi fick dock bara ersättning för 300 timmar vilket är maxbeloppet 
(Kommunen betalar ut 100:- per ideell timme på baden till föreningen) 
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Drift- och skötsel baden 

Som vanligt fick vi bidrag från kommunen för att ta hand om skötsel av våra tre bad 
(Ramsdal, Gröna Vik och Vassdal) under sommaren. För att klara detta praktiskt anställde vi 
– som vi också brukar – ett antal sommarlovslediga ungdomar som – i grupper om tre – 
arbetat några morgontimmar varje dag för att hålla baden snygga och säkra (gräsklippning, 
röjning av växtlighet/tång, skräpplockning, städning av toaletter och tömning av sopor). 

Sommarjobbare 

Även sommaren 2023 var intresset för att jobba hos oss stort – vi var tvungna att tacka nej 
till flera ansökningar - och 17 ungdomar i ålder 14-18 år anställdes varav fyra arbetsledare. 
Eftersom vi får fler och fler badgäster i maj och september då våra ungdomar inte kan jobba 
dagtid eftersom de går i skolan lät vi även i år att låta några ungdomar jobba en kväll per 
vecka plus lördagar veckorna före och efter sommarlovet. Dessutom lade vi in extra pass på 
toaletterna i Ramsdal under eftermiddagarna i juli. Båda dessa satsningar gav ett positivt 
resultat vilket bland annat manifesterades i den årliga, obligatoriska tillsynsrapporten för 
Ramsdalsbadet från Miljöförvaltningen. 

Det mesta gick bra men vi hade lite problem med städkvaliteten ett par veckor vilket 
resulterade i några klagomål.  

Simskola i Ramsdal 

Sommarsimskola 2023 erbjöds och genomfördes återigen under sex veckor för att möta 

efterfrågan och för att möjliggöra att så många barn som möjligt lär sig att simma och 

livrädda. 

Ansvariga simlärare var Jonathan Höjer, Axel Hulthén Sagert, Hedvig Höjer och Mika Grinell. 

Glädjande nog hade vi också tre simlärarassistenter under sommaren: Ellen Nestenborg, 

Sonja Wenner Edmar samt Kajsa von Zweigbergk. 

Simskoleeleverna kunde delta under hela sexveckorsperioden (vecka 26 – 31) eller under en 

eller flera sammanhängande tvåveckorsperioder. Anmälan gjordes via Brännöföreningens 

hemsida eller, efter simskolans start, direkt till simlärarna. Samtliga anmälda elever fick 

också bekräftelsemail i samband med anmälan. 

Anmälningsavgiften för 2023 års sommarsimskola var: 

Sexveckorsperioden: 1350:- för medlemmar / 1750:- för icke-medlemmar 

Tvåveckorsperioden: 675:- för medlemmar / 875:- för icke-medlemmar 
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Simskolan 2023 marknadsfördes via anslag på de olika anslagstavlorna på Brännö, via 

Brännöföreningens hemsida samt via Facebook och Instagram. Hedvig och Sonja fanns också 

på affärsplan inför simskolestarten för att informera och ta upp anmälningar.  

Intresset för simskola och simträning var högt givet tidig sommarvärme och 

vattentemperaturen var riktigt bra redan vid simskolans start efter midsommar. Tyvärr höll 

sig inte det vackra och varma vädret hela sommaren men trots detta genomfördes simskola 

och simträning varje dag och många barn lärde sig simma och förbättrade sin vattenvana. 

Antalet deltagare i simskolan var 67. 

Utöver simskolans fem - sex grupper varje dag så genomfördes märkestagning måndag – 

fredag under samtliga sex veckor. Många simmärken erövrades och tillväxten av kandidater 

och magistrar är god. Under sommaren kunde vi notera fler än 375 märken varav ca 150 

simborgarmärken! 

Promotionen genomfördes lördagen den 5 augusti och Nils-Olof Nisse Persson var promotor. 

Yngve Ernst framförde tack från Brännöföreningen till barn, föräldrar, simlärare och övriga 

funktionärer. 

Under sommaren gjordes en särskild satsning på HLR-utbildning. Vid två tillfällen (söndagar) 

erbjöds utbildning i barn-HLR samt vuxen-HLR med intresserade deltagare vid samtliga 

tillfällen. Tillsammans har vi lyckats göra Brännö lite hjärtsäkrare. Lisa Grinell utbildade våra 

instruktörer och utbildningarna genomfördes av Jonathan Höjer, Mika Grinell, Axel Hulthén 

Sagert och Malin Persson. 

På onsdagskvällarna i juli genomfördes återigen en crawlkurs under ledning av Torbjörn 

Wolffram där tolv personer deltog och traditionellt erbjöds också livräddningsutbildning och 

den alltid uppskattade simborgarkvällen. 

Genom Brännöföreningens stora och långsiktiga satsning på sim- och livräddningsutbildning 

så främjar vi både glädje, hälsa och möjliggör att rädda liv. 

Kultursektionen 

Midsommar 

Firandet gick av stapeln på midsommarafton och höll till på fotbollsplanen. Firandet började 

med att ett stort antal funktionärer lövade och reste en vacker midsommarstång kl. 10 på 

förmiddagen. Barntåget avgick sedan kl 14.45 från affärsplan och fortsatte i  dans kring 

stången på planen mellan 15-17. Tyvärr lyckades vi inte få musik till barntåget men 

dansledare och andra sångglada stämde upp i marschvisor så det blev bra ändå. Ringlekarna 
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på fotbollsplan leddes sedan av Kathe och Åsa till musik av Brännöpojkarna. Vädret var fint 

och det kom många besökare, varav väldigt många var från stan. Brännöföreningen hade 

fiskdamm, lotteri och kiosk men tyvärr inget chokladhjul denna gång. Vårt befintliga hjul 

måste antingen bytas ut eller justeras innan vi kan ta det i bruk igen. Men besökarna 

kompenserade detta genom att ta mer lotter så ekonomiskt gick evenemanget mycket bra 

ändå. 

Både musiker och dansledare har dock sagt att detta var sista gången de har möjlighet att 

ställa upp, åtminstånde på midsommarafton, då det blir väldigt stressigt eftersom de också 

vill fira dagen med sina familjer. Även andra funktionärer är svårt att engagera alla de 

timmar som krävs för detta event på denna dag. 

Danserna på Brännö brygga 

Vi fortsatte vårt samarbete med Styrsöbolaget som med sin båt Kungsö fraktade dansgäster 

från Stenpiren 18.45 och sedan hämtade upp passagerare på Eriksberg, Klippan, Kössö och 

Styrsö Tången för att till sist lägga till vid Brännö Husvik kl 20.00. Våra danser började redan 

19.30 som vanligt och höll på till 22.00. Båten tillbaka gick 22.30 och eftersom dansen slutat 

lite innan var det lätt att få alla besökare att komma med båten. Vi fortsatte vårt koncept 

med frivillig entré och detta gjorde återigen att danserna ger intäkter som överträffar våra 

kostnader, vilket gör det mer  motiverat att fortsätta våra danser. Vi körde som vanligt 6 

torsdagar med en avslutande dans på en lördag i augusti. Brännöföreningen erbjöd som 

vanligt korv och dricka och lotterier, både tombola och draglotter på lax och annat gott. 

Sebastian hade öppet kiosken på dessa kvällar, där man kunde köpa både mat, glass och 

godis.  

På Kungsö fanns servering av öl och vin och man kunde också få sig nått lätt att äta. 

Styrsöbolaget blev liksom vi mycket nöjda med sommarens koncept och har meddelat att de 

är intresserade att fortsätta samarbetet 2024!  

Konstrundan 

Konstrundan arrangerades som vanligt sista helgen i augusti, 26-27 augusti. Ansvarig för 

konstrundan detta år var Mats Grundberg och Eva B Larsson.  

Julvandring 

Söndagen den 10 December mellan kl 11-16 hölls Julvandringen på Brännö. Året planering 

leddes av Lotti Lundblad. Vädret var mycket bra och det kom väldigt mycket besökande från 
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stan. Styrsöbolaget var vidtalade och fick sätta in extrabåtar. Totalt antal utställare som 

deltog var 30 utställare på ön utspridda på olika platser, samt kören i kyrkan. På Brännö 

gården: 9 utställare + Brännö föreningen med servering.  

PR-sektionen 

Brännöbladet 

Även årets upplaga av Brännöbladet, årgång 48, blev en sprängfull och uppskattad utgåva. 

Flera intressanta reportage och det är många brännöbor som gärna bidrar med tankar och 

idéer. Intresset för annonser är också fortsatt stort.  Nytt för i år var att bladet nu också 

innehöll både ett korsord och ett quizz med lokal anknytning, vilka var mycket uppskattade. 

Redaktionen bestod återigen av Tony Henschel (AD), Eskil Lundgren (reporter) samt Nils 

Petter Nilsson (fotograf) och Catrin Bengtsson (annonsförsäljning).  Och liksom tidigare 

gjordes reportage av Eva Stööp (fotograf) och Sofia Brax (reporter).  

Sociala medier 

Föreningen använder, förutom sin webbplats, även Facebook och Instagram för att 

informera om aktiviteter och evenemang, samt för snabb kommunikation med medlemmar 

och allmänheten på Brännö. Ansvariga har varit Catrin Bengtsson för föreningens hemsida 

samt Lotti Lundblad för Insta och FB.  

Slutord 

Styrelsen vill tacka alla funktionärer som ställt upp under 2023 och ser fram emot ett, för alla 

Brännöbor, givande 2024. 

 

 

Brännö 2024-02-17 


